
 ADVIES 

 Onderwerp: Wijziging van de Re-integratieverordening Participatiewet gemeente 
 Enschede 2023 in verband met het plaatsen boven de taakstelling 
 beschut werk 

 Aan ambtelijk aanvrager: Coloma Ebbes - beleidsadviseur 

 Enschede, 3-2-2025 

 Geachte mevrouw Ebbes, 

 Vraagstelling aan de BAS: 

 Hoe staat de BAS tegen het voorstel om Inwoners met een indicatie beschut werk 
 aanvullend te plaatsen boven de door het rijk vastgestelde taakstelling, namelijk: 
 +15 plekken in 2025 
 +30 plekken in 2026 (cumulatief) 
 Opmerking: de extra 15 plekken per jaar is de gemiddelde instroom van de afgelopen jaren. 
 Daarnaast ontstaat extra ruimte door (natuurlijke) uitstroom. 

 Werkwijze van de BAS: 

 Op 30 januari 2025 is het gevraagde advies telefonisch toegelicht door Coloma Ebbes aan 
 BAS-lid Kees Baan. Kees heeft met de andere leden uit zijn BAS werkgroep eveneens 
 telefonische afstemming gehad. 

 Advies van de BAS: 
 Zoals uit de telefonische toelichting en ook het formele adviesverzoek blijkt gaat het hier om 
 een relatief eenvoudig te duiden aanpassing van een bestaande verordening die in het 
 voordeel van de inwoners van de gemeente Enschede uitpakt. We adviseren derhalve de 
 voorgestelde aanpassing door te voeren. 

 Aanvullende opmerkingen van de BAS: 

 Er wordt nu per jaar voor 15 extra plekken budget vrijgemaakt. We begrijpen dat een 
 afwijking van de door het rijk geformuleerde taakstelling ook vraagt om een zo concreet 
 mogelijke invulling van die afwijking en de (financiële) onderbouwing daarvan. 
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 VERVOLG 

 Hoewel de 15 extra plekken gebaseerd zijn op de gemiddelde instroom vinden we het als 
 BAS, mocht daar beleidsmatig ruimte voor zijn, mooi en raadzaam wanneer er gekozen kan 
 worden voor een minder rigide formulering (zwart/wit +15 plekken) maar bijvoorbeeld een 
 richtlijn van sowieso +15 plekken waar financiële dekking voor is, met daarbij de aanvullende 
 formulering dat wanneer gedurende dit jaar of volgend jaar blijkt dat de instroom (aanzienlijk) 
 hoger is dan gemiddeld er nog gezocht kan worden naar extra middelen om eventueel nog 
 meer instroom mogelijk te maken. Dit houdt ruimte voor het nagaan of er (beperkt) nog wat 
 meer instroom mogelijk is, zonder dat daarvoor de verordening weer aangepast moet 
 worden. 

 Ook is wellicht het zoeken van regionale samenwerking raadzaam. Daardoor ontstaat 
 misschien ruimte om meer mensen beschut werk te kunnen laten verrichten. Is dat 
 onderzocht? 

 Om binnen het bestaande financiële kader toch ruimte te krijgen voor meer instroom zou 
 gekeken kunnen worden naar het inkorten van werktijden van bestaande beschut werk 
 plekken, wat dan ruimte geeft voor meer formatieve instroom. 

 Namens de werkgroep Participatie, Armoede, Schuldhulpverlening en Minima van de BAS 

 Jorre Abbink 

 Abdo Sumer 

 Kees Baan 

 en 

 Jasper Kerkwijk 
 Voorzitter Bewoners Advies Raad Sociaal Domein (BAS) 
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